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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 04.05.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Pripravované letné aktivity CVČ 

2. Vyhodnotenie aktivít na predchádzanie sociálno-patologických javov za rok 2015 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

   zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  

4. Vyhodnotenie zápisu detí do I. ročníkov ZŠ na šk. rok 2016/2017 a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

5. Rôzne 

 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý privítal na zasadnutí všetkých prítomných a ospravedlnil neprítomnosť 

Mgr. Jozefa Gála a Mgr. Lászla Benkovicsa. Predseda komisie oboznámil členov 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

1. Pripravované letné aktivity CVČ  
Materiál bol zaslaný elektronickou formou členom komisie. 

Predseda komisie odovzdal slova vedúcej OSS, aby informovala o pripravovaných aktivitách 

CVČ. 

Mgr. Lívia Gešková podrobne informovala o pripravovaných letných aktivitách CVČ 

a zároveň požiadala členov komisie o prípadné otázky, na ktoré im rada odpovie. 

PaedDr. Peter Černý – sa informoval, či boli požiadavky obyvateľov v rámci 

pripravovaných aktivít splnené  a či boli jednotlivé turnusy zaplnené ? 

Mgr. Lívia Gešková – na základe komunikácie s pani riaditeľkou CVČ boli turnusy zaplnené 

a požiadavky obyvateľov na letné aktivity splnené, čo potvrdil aj Mgr. Fazekaš. 

Komisia školstva berie na vedomie pripravované letné aktivity CVČ. 

 

2. Vyhodnotenie aktivít na predchádzanie sociálno-patologických javov za rok 2015 

Materiál bol elektronickou formou zaslaný členom komisie. 

Predseda požiadal Mgr. Líviu Geškovú, aby informovala členov o predloženom materiály.   

Mgr. Lívia Gešková – materiál vypracoval Mgr. Bottka na základe podkladov, ktoré boli 

vyžiadané elektronickou formou od jednotlivých organizácií, inštitúcií a zariadení. Je veľmi 

dôležité, aby sa v prevencii pokračovalo  a tak predchádzalo sociálno-patologickým javom, 

čoho dôkazom sú aj ukazovatele v informatívnej správe.   

Predseda komisie odovzdal slovo metodikovi, aby sa taktiež vyjadril k pripravovanému 

materiálu. 

Mgr. Bottka – aktivity, ktoré vykonávajú zariadenia, sa viac menej opakujú, ale možno by 

bolo dobré do budúcna zvýšiť aktivity na predchádzanie šikanovania v školách.  

Predseda – poďakoval sa za informovanie a požiadal OSS, aby na ďalšom zasadnutí komisie 

upresnilo periodikum vykonávania kontrol v jednotlivých pohostinstvách.  

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu na predchádzanie sociálno-

patologických javov za rok 2015 a odporúča ju Mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
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3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  
Materiál bol elektronickou formou zaslaný členom komisie.  

PaedDr. Peter Černý – odovzdal slovo vedúcej OSS, aby informovala prítomných 

o zaslaných žiadostiach na odstránenie havarijného stavu v školách. 

Mgr. Lívia Gešková – podrobne informovala o možnostiach čerpania finančných 

prostriedkov na havárie. Na dokončenie okien ( žalúzie) v Základnej škole na Sídl. SNP bolo 

čerpaných 2430 € zo sumy 30000 €, ktoré sú určené na havárie.  

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov o troch padaných žiadostiach 

1) MŠ Sídl. SNP. – spadnutý strop v šatni 

Komisia školstva navrhuje schváliť poskytnutie finančných  prostriedkov vo výške  

600,-€ s podmienkou doloženia ďalších dvoch cenových ponúk do najbližšieho 

zasadnutia. Výmenu svietidiel zabezpečí MŠ z vlastných príjmov vo výške 254,40 €. 

2) MŠ Sídl. Nová doba – výmena veľkokuchynského sporáka kombinácia plyn + 

elektrická rúra 

Komisia školstva jednomyseľne schválila poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 

2263,-€ na výmenu veľkokuchynského sporáka kombinácia plyn + elektrická rúra. 

Dovoz a montáž odporúča uhradiť z vlastných príjmov vo výške cca 350,- €. 

3) ZŠ Gejzu Dusíka – výmena podzemného hydrantu 

Komisia školstva žiada, aby riaditeľ PaedDr. Peter Bartek predložil do budúceho 

zasadnutia tri cenové ponuky a dôvodovú správu k výmene hydrantu. 

 

Mgr. Gešková informovala členov, že na základe rokovania s riaditeľmi základných 

a materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta sme sa dohodli na sumarizácii 

žiadostí na opravy a údržby do 30. mája, ktoré budú následne predložené na najbližšom 

zasadnutí. Suma na opravy a údržbu je stanovená vo výške 70000 €. 

Predseda komisie požiadal členov komisie, aby si zariadili čas a boli prítomní pri 

rozdeľovaní finančných prostriedkov pre jednotlivé zariadenia. 

 

Komisia školstva berie na vedomie žiadosti na odstránenie havarijných stavov a zároveň 

žiada OSS, aby informovalo riaditeľov o postupe pri predkladaní žiadostí, ktorých 

súčasťou musia byť tri cenové ponuky. Komisia jednomyseľne odsúhlasila sumy pre MŠ 

Nová doba 2263, - € a MŠ SNP 600, - € 

 

4. Vyhodnotenie zápisu detí do I. ročníkov ZŠ na šk. rok 2016/2017  
Materiál bol elektronickou formou zaslaný členom komisie. 

Predseda komisie požiadal metodika školstva o vyjadrenie k predloženému materiálu. 

Mgr. Bottka – informoval prítomných o počte žiakov zapísaných do 1. ročníka základných 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta v školskom roku 2016/2017. Počet detí 

nastupujúcich do 1. ročníka má klesajúcu tendenciu v porovnaní s predchádzajúcim školským 

rokom. Zápisu sa zúčastnilo celkovo 201 detí a plánovaný počet otvorenia samostatných tried 

je 9. Dobré by bolo do budúcna hľadať riešenia pre vybudovanie podmienok aj pre telesne 

postihnuté deti, nakoľko sa nás to bude v blízkej budúcnosti bytostne dotýkať.  

Predseda komisie sa s názorom stotožnil a navrhuje aby OSS prešetrilo situáciu v jednotlivých 

zariadeniach a navrhlo riešenia v prípade umiestnia detí s telesným postihnutím. 

Mgr. Gešková – v školskom roku 2016/2017 v Základnej škole na Sídl. SNP budeme mať 

jednu telesne postihnutú prváčku, tzv. vozíčkarku. Na základe vyjadrenia pani riaditeľky 

Kostolániovej škola kvôli nej nemusí prejsť veľkými úpravami, v spolupráci s OSS naďalej 

bude žiadať o poskytnutie asistenta učiteľa.  
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Komisia školstva berie na vedomie informáciu o počte žiakov zapísaných do  1. ročníkov ZŠ 

na šk. rok 2016/2017.  

 

 

 

1) Rôzne 

PaedDr. Černý informoval členov, že dostali súhlas z ministerstva školstva na otvorenie 

bilingválnej triedy na päťročné štúdium.  

Predseda komisie z dôvodu úrazu na základnej škole Gejzu Dusíka žiada, aby OSS vyzvalo 

riaditeľov škôl a školského zariadenia o prešetrenie technických stavov v budovách.  

Mgr. Lívia Gešková – na plánovanej porade riaditeľov škôl požiada prítomných 

o zabezpečenie uvedenej úlohy.  

 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a stanovil ďalší termín stretnutia na 

30.05.2016 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 9.5.2016                                                              PaedDr. Peter Černý v.r 

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                            predseda komisie  


